

六面真空大米, 杂粮, 核桃仁整形包装机

Six-sided vacuum rice, grains, walnut kernel shaping and packaging machine

- 1、六面真空整形包装机是一种集物料充填、抽真空、整形、封口等功能于一体的自动化设备,适用于粮食、大米、坚果、猫砂、宠物料等领域的颗粒物料真空包装。
- 1. The six-sided vacuum shaping packaging machine is an automated equipment that integrates material filling, vacuuming, shaping, sealing and other functions. It is suitable for vacuum packaging of granular materials in the fields of grain, rice, nuts, cat litter, pet food, etc.
- 2、精准计量与抽真空:采用智能称重系统,可设定目标重量,通过内抽式真空技术去除包装内氧气,延长产品保质期。
- 2. Accurate measurement and vacuuming: The intelligent weighing system can set the target weight and remove oxygen from the package through internal vacuum technology to extend the shelf life of the product.
- 3、整形与封口:采用热封技术完成封口,并自动整形使包装呈现六面体立体效果,包装产品外观精美,支持打印生产日期、批号等信息。
- 3. Shaping and sealing: Heat sealing technology is used to complete the sealing, and automatic shaping is used to make the package present a hexahedral three-dimensional effect. The



packaged product has a beautiful appearance and supports printing of production date, batch number and other information.

- 4、材料安全:接触物料部件采用304不锈钢材质,符合食品级安全标准,支持触摸屏操作界面,实时监控生产状态并预警故障。
- 4. Material safety: The material contact parts are made of 304 stainless steel, which meets food grade safety standards. It supports touch screen operation interface, real-time monitoring of production status and early warning of faults.



型号规格	DCS-5F40N
包装范围(kg)	六面体: 0.3~5kg
适用物料	颗粒物料
包装速度(bag/h)	0. 3-1. 25kg:800~1000 1. 25-5kg:400~500
分度值、准确度等级	X(0.5), 2g
电源、耗电	AC220V 50Hz 2KW
气源、耗气	0.6MPa 0.3m <sup>2</sup> /min
安装高度(mm)	998mm*1528mm*2105mm

Model specification	DCS-5F40N
Packing range (kg)	Hexahedron: 0.3∼5kg
Applicable materials	Particles
Packing speed (bag/h)	0. 3-1. 25kg:800∼1000
Graduation value,	1.25-5kg:400~500
accuracy level	
Power supply, power	X(0.5),2g
consumption	
Air source, air	AC220V 50Hz 2KW
consumption	
Installation height	0.6MPa 0.3m <sup>2</sup> /min
(mm)	